
 
 
 

Referat bestyrelsesmøde i Aarhus Havkajakklub 
Mandag d. 20. juni kl. 16.00 OBS tidspunkt i klubhuset 
Mette K tager kage med  

 
1. Valg af referent og ordstyrer.   

Referent: Anne-Mette. Ordstyrer Jesper 
 

2. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde  
Referat godkendt - udsendt med Conventus 13.06.22 

 
3. Kort status  

• Administrationshænder, antal medlemmer mv. v/Alfred 
Medlems tal 239 aktive medlemmer. Alfred har fået Malene fra DGI sat ind i administrationen 
og hun modtager regnskabsmails og inden længe kører det som tidligere pga. Alfreds indsats.  

 
• Småting:  

• Ny kaffemaskine,  
Den gamle var blevet meget langsom og den var forsøgt afkalket. Den er fra 2013. 
Mette og Alfred blev enige om at der skulle en ny til og den blev købt dagen efter. Den nye en moccamaster 
ala den gamle, men nu med autosluk som slukker efter 40 minutter. 

 
• Oprydning klubhus + How-to opslag klubhus + ændringer i klubhus. (restaffald og pant ). v/Alfred 

Der er kommet en stor affaldsspand og den under vasken sløjfes 
Vi mangler styr på, hvem der står for indkøb af rengøringsartikler, viskestykker og vask af viskestykker mv. 
Bestyrelsen efterlyser at nogle der kan stå for indkøb når der mangler. Det er en afgrænset (og enkel) 
opgave. Jesper spørger et gammelt og et par nye medlemmer.  Gruppen sætter det i ”system” sammen 
med Alfred og tanken er at lave en kort lamineret manual til hvor tingene ligger når der skal udskiftes 
sæbe, viskestykker mv. så alle medlemmer kan deltage i oprydning. 
 

• Et ønske om terrasseindretning fra Alfred. 
Bænk med ryglæn under herreomklædning udenfor: -laves evt på arbejdsdag. Et oversejl i professionel 
kunne være dejligt. Anders og Alfred finder ud af hvor vi vil have det og finder en pris. Når der er et 
konkret bud på pris løser vi det over mail, så det evt kan igangsættes i år.     

 

4. Nyt fra udvalg  
a) Instruktionsudvalg. Overstået instruktion, evt planer for efterårets teknikworkshops. 

Alfred hører om der er interesse iblandt instruktørerne til at stå for teknikaftner i stil med 
sidste år. 
Alfred finder dato for evaluering sammen med holdkaptajnerne, som skal kunne komme den 
dato. Dato skal findes straks (uge 27, ref.), inden folk går på ferie.  
Evaluering af dette års begynderinstruktion inkl. svømmehal ser som tidligere ved et 
arrangement for alle der har deltaget i begynderinstruktion og kilometerroning. Bestyrelsen 
sætter en ramme for hvad der skal diskuteres på mødet og resultatet af evalueringsmødet er 
et oplæg/indstilling fra deltagerne i årets instruktion, som efterfølgende sendes tilbage til 
bestyrelsen. Herefter tager bestyrelsen beslutning om næste års instr. på baggrund af 
oplægget/indstillingen.  
Mette K og Jesper laver et oplæg til næste bestyrelsesmøde vedr. kompetenceudviklingen 
blandt alle medlemmer og instruktører i klubben på en anden måde, inkl. begynderinstruktion. 
Oplægget sættes på næste bestyrelsesmøde evt. sendes noget ud på forhånd til bestyrelsen. 
 

b) Husudvalg (arbejdsdag) 
Meld ting ind til husudvalget – husudvalg@aarhushavkajakklub.dk - husudvalget har møde d. 
29/6. Tingene prioriteres og kommer på listen til arbejdsdagen.  
 

 
5. Orientering fra havnen (v/ Jesper) 

 
• Granitskærver ligger løst flere steder - og dermed svært at køre med en kajakvogn - aftalt at vi kan fjerne noget granit 

og gøre laget tyndere - kunne være på arbejdsdagen - eller før 



 
 
 

• Blomsterkummerne som jeg sendte billeder af var til torvet for havnekontoret og ikke til havnetorvet. Der kommer 
noget andet til os senere 

• Kamera+lys og overvågning. Havnene arbejder med en løsning med mere lys. Ellers kan vi gøre noget selv på 
arbejdsdagen 

• Bedre skiltning til offentlige toiletter - de arbejder på det og vil åbne handicaptoilettet på havnetorvet snart 
 

6. Rokort- update fra kursus med Maja (v/ Rebecca) 
Udskydes til næste møde da de ikke har mødtes endnu. 
Men Alfred sætter computeren i gangen op til anonym adgang allerede nu.  
Bestyrelsen pointerer, at rokort ikke er et sikkerhedssystem: så hvis en roer har glemt at logge ud så 
skal redningstjeneste ikke kontaktes.  

 
7. Fondsmidler-udvalg (v/ Jesper) 

https://www.dgi.dk/foreningsledelse/arrangementer/202209853420 
Jesper, Nils og Rebecca deltager i kurset. Jesper sender link ud igen. Andre også personer udenfor 
bestyrelsen er velkommen til at deltage. Skriv til Jesper. Tilmelding er individuel, men vi kan som 
klub have glæde af at forene kræfterne til dette arbejde i et lille ”udvalg” 
 

8. Implementering af nyt nøglesystem. (Oplæg ved Alfred) 
Alfred redegjorde for systemet vi har idag- det er lidt dyrt system. Vi kunne her søge fondsmidler til 
nøglesystemet. Vi igangsætter en undersøgelse for et nyt system. 
 

9. Eksternes adgang til klubben (v/Alfred) 
Vi tilbyder Aarhus brandvæsen at de kan benytte toilet, klubstue og kaffemaskine ved langvarige 
indsatser, hvor der er meget ventetid på havnen. 
 

10. Kajakpladser (v/ Jesper og Alfred) 
Reglerne for administrationen er nu nedskrevet og det kommer på generalforsamling som lovet.  
 

Niels medtager noget til ganen til næste møde. J 

 
Næste møder og øvrige vigtige datoer: 
Tirsdag d. 16. august eller torsdag d. 18. august – det afgøres på mail  (kl. 17.00) 
og torsdag d. 6. oktober (kl. 17.00) 
 
Aktivitet ”Get together”.  fredag d. 19. august: Se forrige referat. Turledere til roturen findes efter 
ferien. 
 
Arbejdsdag lørdag d. 27. august kl 10.00-23:30 
Udsende indkaldelse til generalforsamling:  27/9 
Udsende dagsorden til generalforsamling: 20/10 
Generalforsamling torsdag d. 27/10  på Risskov Gymnasium, hvis det er muligt. 

 

Foreløblige punkter til næste møde 

a) Bestyrelsens forslag til generalforsamling:  
• Omfordeling af opsparing til bygning af nye kajakskure 
• Kajakpladsadministration 
• Øvrig praktisk planlægning af genralforsamling aftales. 

 
b) NYT Forum implementering del 2.  

(fra maj referatet: Jens tager (i maj/juni) kontakt med Jacob og starter med lille gruppe til import og 
derefter hele klubben. Realistisk tidsplan er, at det tages i anvendelse efter sommerferien.) 
 

c) Rokort update fra kursus med Maja:  v/Rebecca 
 

 


